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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
28 lutego  2011 roku 

godz.1530 

 

PROTOKÓŁ NR   VI  / 2011 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji  stwierdzając prawomocność 
obrad, na sesję przybyło 15 radnych ; wszyscy obecni. 
 
Przewodniczący RG stwierdził ,że radni otrzymali przed sesją  wniosek Wójta Gminy z dnia 
25.02.2011r o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał ..(zał. do Protokołu)  
Wójt Gminy Anna Iskała wyjaśniła ,że zgodnie z ustawą o bibliotekach przy reorganizacji biblioteki 
niezbędna jest opinia Śląskiej Biblioteki w Katowicach , opinię taką otrzymano 24.02.2011r. materiały 
na sesję wysłano 22.02. – stąd ten wniosek ;  
Skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda odczytała treść drugiego wniosku  z dnia 28.02.2001r. 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz 
uwzględniającej wniosek Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego autopoprawki dot. wysokości 
diet radnych ;nie zgłoszono żadnych pytań. 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 10 głosami za , 3 głosami przeciwnymi i 2 głosami wstrzymującymi 
się   przyjęła zmiany w porządku obrad , który przedstawia się następująco:  
  
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
WNIOSEK WÓJTA GMINY NĘDZA Z DNIA 25.2.2011r……………. 
WNIOSEK WÓJTA GMINY NĘDZA Z DNIA 28.02.20011  ………… 
 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr  V  / 2011  z poprzedniej sesji . 
 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5. PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1)  przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania   
     przestrzennego Gminy Nędza”   
2) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Nędzy oraz  
    szczegółowych warunków jego funkcjonowania ; 
3) zmieniająca Uchwałę Nr VII/35/07 z dnia 19 marca 2007r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze 

inkasa; 
4) form ,wysokości i trybu przyznania rodzinie repatriantów pomocy finansowej przez Gminę Nędza; 
5) ustalenia zasad, na których radnym przysługują diety ,ustalenia ich wysokości oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych ;  
6) zmieniająca Uchwałę  nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie: Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nędza ; 
7) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/ 15 /10 z dnia 28 grudnia 2010r. 
8) zmieniająca Uchwałę Nr V/21/98 Rady Gminy Nędza z dnia 21 grudnia 1998 roku w sprawie utworzenia 

samodzielnej jednostki organizacyjnej Gminnej Biblioteki Publicznej w Nędzy ;  
9) zmieniająca Uchwałę Nr XXXII / 195/2001 Rady gminy Nędza z dnia 29 czerwca 2001r. w sprawie 

nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Nędzy ; 
10) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje . 
                                                                                                                            
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
8.  ZAMKNIĘCIE SESJI . 
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Ad. 2 
 
Do Protokołu z poprzedniej sesji radny Henryk Postawka wniósł uwagę: zgłosił interpelację  dotyczącą 
dziur na ul. Astrów w Górkach Śl. ,co jest ważne dla mieszkańców ; innych uwag nie zgłoszono. 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) zatwierdziła Protokół Nr V /2011 z 
sesji w dniu 14 lutego 2011 roku. 
 
Ad. 3  
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur oraz uczestniczył w spotkaniu z 
Prezesem Banku Spółdzielczego w Raciborzu. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RG odczytał treść : Sprawozdania Wójta Gminy … (zał. do Protokołu) ; radni nie 
wnieśli żadnych pytań. 
 
Ad. 5 
 

1) Wójt Gminy przedstawiła radnym informację dotyczącą procedury uchwalania studium i 
planów zagospodarowania przestrzennego , w przygotowanych zmianach Studium przyjęto 
ok. 50 wniosków , kolejne są przyjmowane, cała procedura może potrwać do dwóch lat; radny 
Jan Francus zapytał ,czy celem zmian jest niedopuszczenie do rozbudowy; inspektor 
Mieczysław Wojtaszek zapewnił ,że zmiany dotyczyć będą terenów pod zabudowę  na 
terenach już uzbrojonych; Wójt Gminy powiedziała , że zgoda na zabudowę  to także koszty 
wykonania drogi, wykupienie terenów prywatnych ,uzbrojenie terenu ;radna Renata Bienia 
poprosiła ,aby dołączone mapki były czytelniejsze ;Wójt Gminy potwierdziła , że dokumenty 
przygotowuje urbanista , poprosiła radnych o zainteresowanie i składanie wniosków w sprawie 
zmian już na tym etapie prac;  Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; nie 
zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VI / 38/ 2011 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza „ . 
 

2) Wójt Gminy przedstawiła radnym informację dotyczącą zadań własnych Gminy w 
zapobieganiu przemocy w rodzinie , projekt uchwały jako akt prawa miejscowego został 
poddany konsultacjom społecznym ,nie wpłynęła żadna opinia; radny Jan Francus stwierdził , 
że w tym przypadku Rada Gminy nie decyduje o pracy Zespołu Interdyscyplinarnego ;  
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,14 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr VI / 39 / 2011 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Nędzy oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
 

3) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; Wójt Gminy powiedziała ,że zakończyły 
się w Gminie wybory sołtysów i Rad Sołeckich , projekt uchwały jest tego konsekwencją; nie 
zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VI / 40/ 2011 
zmieniającą Uchwałę Nr VII/35/07 z dnia 19 marca 2007r. w spawie poboru podatków i opłat w drodze 
inkasa. 
 

4) Wójt Gminy powiedziała ,że w związku z planowanym kolejnym wnioskiem o przyjęcie rodziny 
repatriantów  rodzinie już u nas osiedlonej zostanie w tym roku przyznana pomoc po raz 
ostatni , rodzina się zaaklimatyzowała ; radny Krystian Placzek powiedział ,że rodzina jest 
pracowita , na posiedzeniu Komisji wstrzymał się od głosowania ,ale teraz jest za 
przyznaniem im pomocy; radny Jan Francus zapytał ,czy pomoc Państwa dla tej rodziny już 
się skończyła-tak;  Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono 
żadnych wniosków. 
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Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr  VI / 41 / 2011 
w sprawie  form , wysokości i trybu przyznania rodzinie repatriantów pomocy finansowej przez Gminę 
Nędza. 
 

5) Przewodniczący RG powiedział ,że zgłoszona została autopoprawka do przesłanego radnym 
projektu uchwały ; Przewodnicząca Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego ;  Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; 
nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 13 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr VI / 42 / 2011 w sprawie ustalenia zasad , na których radnym przysługują 
diety ,ustalenia ich wysokości oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
 

6) skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda  odczytała radnym proponowane zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej , związane ze zmianami źródła finansowania kanalizacji 
sanitarnej – nie będzie to zadanie współfinansowane ze środków unijnych ,tylko ze środków 
krajowych ,w całości z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska ; Przewodnicząca 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego ; nie 
zgłoszono żadnych wniosków . 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr VI / 43/ 2011  
zmieniającą Uchwałę Nr III / 14 /10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza . 
 

7) skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda  odczytała radnym proponowane zmiany w 
Uchwale Budżetowej ; Przewodniczący RG powiedział ,że „ słupki”  w oświacie rosną ;Wójt 
Gminy potwierdziła , że oszczędności na szkołach wymusza na nas życie , jest coraz mniej 
dzieci ;radny Jan Francus zapytał o dzieci z Szymocic; Wójt Gminy odpowiedziała ,że 
wielokrotne próby przejęcia dzieci z Szymocic nie udały się ,niemniej do naszych szkół też 
uczęszczają dzieci z Kuźni R.;  Przewodniczący RG powiedział ,ze jest tam przywiązanie do 
Rud ,ale może argument ,że za dojazd trzeba płacić zmieni nastawienie rodziców ; 
Przewodnicząca Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego ;nie zgłoszono żadnych wniosków.  

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VI / 44 / 2011 
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/15/10 z dnia 28 grudnia 2010 r. 
 
 

8) Przewodniczący RG powiedział ,że  radni przystępują do omawiania uchwał w sprawie 
reorganizacji biblioteki ; radna Renata Bienia zapytała dlaczego tak późno wnioskowano o 
opinię Biblioteki Śląskiej ,dlaczego teraz tak się z tym śpieszymy; Wójt Gminy powiedziała ,że 
w nowej instytucji kultury miały funkcjonować i biblioteki i świetlice ,ale z nadzoru prawnego 
przyszła informacja o złożonej skardze radnego i musiała nastąpić zmiana polegająca tylko na 
wyłączeniu świetlic z biblioteki ; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że każdy ma prawo 
złożyć skargę ,teraz trzeba by było się przyznać ,że zrobiliśmy błąd , a nie dalej udawać ;Wójt 
Gminy powiedziała ,że ułatwiło to nawet „życie” skoro biblioteka nie może być łączona z 
innymi instytucjami , to wyłączono z niej świetlice, zgodnie z ustawą , sytuacja stała się prosta; 
Przewodniczący Henryk Postawka potwierdził pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu ;  radny Jan Francus zapytał co z ogniskami artystycznymi;  Wójt Gminy potwierdziła 
,że do tematu powróci ,na razie wiadomo, że nie będą to żadne nowe koszty , jest propozycja 
,aby przekazać środki do szkół ,dyrektorzy zaproponują różnorodność zajęć; radna Renata 
Bienia powiedziała ,że ma rozumieć iż do 1 lipca nic się nie zmieni ,potem środki będą 
przekazane do szkół; radny Karol Kalemba proponuje dalszą dyskusję przy omawianiu 
tematów świetlicowych, zapytał ,czy jeszcze można zakupić dla świetlicy w Szymocicach 
środki czystości ; radny Jan Francus zapytał , co będzie w Szymocicach ,gdzie nie ma szkoły ; 
Wójt Gminy potwierdziła ,że przejmie to dyrektor szkoły w Nędzy ,jego obwód szkolny; 
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono żadnych wniosków. 
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Rada Gminy przy 15 głosujących , 10 głosami za , 3 głosami przeciwnymi i 2 głosami wstrzymującymi 
się  przyjęła Uchwałę Nr VI / 45/ 2011  zmieniającą Uchwałę Nr V/21/98 Rady Gminy Nędza z dnia 
21 grudnia 1998r. w sprawie utworzenia samodzielnej jednostki organizacyjnej Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Nędzy.  
 
 

9) dyskusja przy omawianiu poprzedniej uchwały; Przewodniczący RG odczytał treść projektu 
uchwały; nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 11 głosami za , 3 głosami przeciwnymi i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr VI / 46/ 2011 zmieniającą Uchwałę Nr XXXII /195/2001 Rady Gminy Nędza z 
dnia 29 czerwca 2001roku w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Nędzy. 
 
 

10) skarbnik gminy omówiła warunki zaciągnięcia kredytu długoterminowego ;Wójt Gminy 
powiedziała , że ostateczna kwota zostanie określona po przetargu ,kosztorys na Orlika 
opiewa na kwotę 1 mln zł , są trzy źródła finansowania: od Marszałka, od Państwa i środki 
własne ,umowa zostanie spisana po przetargu; Przewodniczący RG odczytał treść projektu 
uchwały; nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr VI / 47 / 2011   w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RG powiedział ,że radni otrzymali plany pracy stałych Komisji; przewodniczący 
Henryk Postawka odczytał radnym plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu ; do planów nie 
wniesiono żadnych uwag;  radni zatwierdzili plan pracy na 2011 rok: 

 Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego; 

 Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa ; 

 Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Radna Renata Bienia poinformowała Przewodniczącego RG o utworzeniu Klubu radnych „ Razem dla 
Dobra Gminy” i przedłożyła dokumenty. 
 
Radny Jan Francus : 

1) zapytał co dalej z tunelem pod torami PKP; Wójt Gminy powiedziała ,że nie jest to własność 
Gminy i trzeba czekać tak jak z kładką w Nędzy ,do końca lutego miała zostać 
wyremontowana; radny Henryk Postawka powiedział ,że wydaje się ,iż tunel nawet nie leży na 
terenie Gminy Nędza, a Lysek ; 

2) zapytał , dlaczego na stronie BIP jest dalej wpisany klub radnych z poprzedniej kadencji; 
3) zapytał ,co z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie zmian w Statucie Gminy ,termin to 21 

dni;  
4) poinformował ,że w planie pracy Komisji Rewizyjnej nastąpiło przesunięcie tematów; 
5) zapytał radnego Romana Marcola ,czy DFK to podwójny Zarząd-skoro jest odpowiedź władz 

DFK na piśmie; Przewodniczący RG potwierdził ,że po rozmowie z panem Kalyciokiem 
otrzymał pismo, który radni mają do wiadomości ,odczytał treść pisma; radny Roman Marcol 
odpowiedział ,że opinie nie mogły być omawiane bo ostatnie spotkanie DFK było w grudniu. 

 
Radny Krystian Okręt : 

1) zapytał radnego Juliana Skwierczyńskiego ,skąd ma informacje o płacach pracowników 
kultury , skoro tylko na BIP umieszcza się oświadczenia radnych i kierowników ,czy szeregowi 
pracownicy o tym wiedzą ,kto i jakim prawem podał radnemu takie informacje, jest ochrona 
danych osobowych – prosił o pisemne oświadczenia pań- Machecka, Krziżek, Bogacka i 
Wiesner – że zgodziły się na ujawnienie płac; radny Julian Skwierczyński zapytał, a gdzie Pan 
był gdy przyjmowano niezgodne z prawem uchwały na tej sesji; ; Przewodniczący RG 
powiedział ,że w trakcie sesji zapytał mecenasa ,czy przygotowane projekty są zgodne z 
prawem , Pana pytania więc nie były zignorowane ; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że 
do tych osób Pan nic nie ma i na moją wiedzę one się zgodziły ;Przewodniczący RG 
powiedział , żeby do następnej sesji radny przedłożył stosowne oświadczenia . 
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Radny Krystian Placzek : 
1) wnioskował ,aby zwołać spotkanie robocze radnych i osób kompetentnych w sprawie 

kanalizacji w Gminie ,może to być nawet spotkanie wyjazdowe ;Przewodniczący RG  
potwierdził , że w maju planuje sesję wyjazdową w temacie inwestycji i remontów w Gminie; 

2) zapytał, czy po reorganizacji biblioteki będzie zapewnione miejsce pracy dla Pana Wiesner ; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,że w momencie powstania ogniska muzycznego będzie potrzebny 
ktoś kto ma  uprawnienia muzyczne ; 

 
Radny Jan Francus: 

1) zwrócił uwagę ,aby przestrzegać art.42 Statutu Gminy w czasie sesji;  
 
 
Radny Henryk Postawka : 

1) wnioskował ,aby uregulować problem związany z odprowadzaniem wody spływającej wzdłuż 
dróg w Górkach Śl.(  występuje on tylko tam) ; 

2) wnioskował , aby uregulować problem ok.60% mieszkańców Górek Śl. związany z 
zamykaniem barier PKP , postoje są za długie ; radny Jan Francus powiedział ,że sam wysyłał 
pisma do PKP ,ich treść zna pani Wójt. 

 
Radny Julian Skwierczyński powiedział ,że ma dwie pisemne interpelacje : 

1) zapisał 14 pytań ,które przekazał Przewodniczącemu RG i nie odczytywał ich treści ; 
2) odczytał wystąpienie w sprawie inwestycji na ul. Łukowej w Zawadzie Ks.(treść pisma 

przekazał Przewodniczącemu RG ) ; Wójt Gminy odpowiedziała, że problem wystąpił obok 
posesji pana Barona ,wzdłuż drogi polnej niemożliwe było wykopanie rowu ,trzeba by 
budować mostki , jest studzienka połączona rurą z odpowiednim spadem ,teraz wszyscy 
rolnicy mogą się przyłączyć ,rozwiązany został problem z wielu pól , nie była to żadna 
prywata; Przewodniczący RG powiedział ,że na Zebraniu Wiejskim w Zawadzie Ks. ta sprawa 
była poruszana i rolnicy wyrażali zadowolenie; radny Julian Skwierczyński zapytał ,dlaczego 
inni o tym nie wiedzieli ,jak teraz mają się przyłączyć; Wójt Gminy powiedziała ,że informacje 
będą udzielane jak już jest coś zrobione , że można się podłączyć ;radny Jan Francus 
powiedział ,że o takich sprawach decyduje sołtys i Rada Sołecka ,nie radni;  

 
Wójt Gminy powiedziała ,że jest już zmęczona tymi podejrzeniami ,jeżeli tak będzie dalej to będziemy 
stali w miejscu , dowody są przeinaczane , w tych pismach z Nowin Raciborskich jestem oskarżana , 
dokładnie poinformowałam redaktora o sytuacji z 2006 roku ,ja byłam od II połowy 2007r.- były dwie 
zaliczki po 6 tyś. zł  i  jedna po 5 tyś.; to ja zwolniłam skarbnika i zastępcę skarbnika ,teraz termin na 
rozliczenia zaliczki to 7 dni , inaczej pracownik pisze o przedłużenie terminu  i ja mogę na to wyrazić 
zgodę ; chcę Pana poinformować ,że wtedy reorganizacja instytucji kultury była poza moim zasięgiem 
, a też się do tego przymierzałam . 
 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła : 

1) poinformował ,że w ostatnim czasie petenci wyrażają nie za bardzo pozytywne opinie o 
pracownikach Urzędu , zaproponował audyt zewnętrzny na temat wydajności pracowników 
UG , niektórzy ciągną zadania ,a drudzy mniej; Wójt Gminy potwierdziła ,że opracowywany 
jest nowy Regulamin Organizacyjny ,oczekiwana będzie większa operatywność i 
zaangażowanie pracowników; 

2) zgłosił pisemną interpelację do dyrektora GBP zawierającą 4 pytania – skierowana została do 
Wójta Gminy jako bezpośredniego przełożonego; 

3) wnioskował ,aby w najbliższym czasie przekazać przewodniczącym Komisji odpis Protokołu z 
kontroli wewnętrznej w GBP ,na posiedzeniu członkowie Komisji zapoznają się z jego treścią ; 

4) wnioskował, aby radny Julian Skwierczyński na piśmie przedstawił ,jakie to nieprawidłowości 
popełniłem jako Przewodniczący RG , są to kłamstwa i oszczerstwa ,ma Pan znikomą wiedzę 
na ten temat ; 

 
Wójt Gminy powiedziała ,że będzie się  domagać, aby po wyjaśnieniu sprawy w Gazecie znalazło się 
sprostowanie ,że niektóre osoby nie miały nic wspólnego z zarzutami tam przedstawianymi. 
 
Radna Renata Bienia powiedziała ,że ma odmienne zdanie na temat małej wydajności pracowników 
Urzędu Gminy , czasem dobre słowo nie wystarczy petentowi , znam sytuację bo pracuję w GOPS , 
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nie można tak ostro nas oceniać , proszę nie mówić ,że pracownik jest mało wydajny ,za mało pracuje; 
Wójt Gminy stwierdziła ,że nie jest pracodawcą radnej a u urzędnika liczy się profesjonalna obsługa ; 
Przewodniczący RG powiedział ,że liczy się fachowość ,nie uprzejmość, są urzędnicy przeładowani 
pracą ,a są tacy ,że za dwóch może to robić jeden człowiek , może przykład firmy pana Placzka tu 
wystarczy , jak to się dzieje w firmie prywatnej ,nie raz tu przytaczał wypowiedzi; radna Renata Bienia 
powiedziała ,że liczą się ukończone kursy ,szkolenia; Wójt Gminy odpowiedziała ,że każdy chętny 
urzędnik może się szkolić ,co potwierdziła skarbnik gminy. 
 
Obecny na sesji Kamil Gomulski powiedział ,że zgadza się ze stwierdzeniem o braku kwalifikacji 
urzędników; Przewodniczący RG stwierdził ,że nie powiedział niczego na temat kwalifikacji. 
 
Dyskusję zamknięto. 
 
Radny Julian Skwierczyński poprosił o zarzuty na piśmie ,wtedy będzie na nie odpowiedź , na sesji 
zabierany jest mi głos , ” ja nie kradnę” ; Wójt Gminy i Przewodniczący RG zwrócili uwagę radnemu na 
to stwierdzenie , jest to rzucanie obelg bez pokrycia; dyskusję zamknięto. 
 
Radny Jan Francus stwierdził ,że jako radni nie powinniśmy ingerować w reorganizację Urzędu. 
 
Ad. 7 
 
Nie było żadnych pisemnych wniosków dla radnych. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad, nie ma więcej pytań i wniosków 
zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 28 lutego 2011 roku godz.17

40
. 

 
 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront  


